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Protokół nr 2/2014 
posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 22 grudnia 2014 r. w godz. od 1300 do 1350  
w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach  

przy ul. Mickiewicza 1. 
 
Obecni członkowie Komisji: 
1/ Anna Ruszewska – Przewodnicząca Komisji, 

2/ Andrzej Łuczaj − Wiceprzewodnicząca Komisji,  

3/ Andrzej P. Chuchnowski, 

4/ Zbigniew R. De-Mezer, 
5/ Dorota Jabłońska, 
6/ BoŜena M. Kamińska, 
7/ Stanisław Kulikowski. 
 
W posiedzeniu udział wzięła Alicja Jacewicz – naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 Posiedzeniu przewodniczyła Anna Ruszewska, która powitała zebranych i zapytała 
o uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku posiedzenia.  

 

 Uwag nie wniesiono, wobec czego został przyjęty następujący porządek posiedzenia: 
 
 

1. Przyjęcie protokołu nr 1/2014 posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 9 grudnia 2014 r.   

2. Przyjęcie Regulaminu pracy Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej  
w Suwałkach w kadencji 2014-2018. 

3. Wolne wnioski. 

Ad pkt . 1. 
Przyjęcie protokołu nr 1/2014 Komisji Oświaty i Wychowania z dnia 22 grudnia 2014 r.   
 
Anna Ruszewska poinformowała, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Oświaty  
i Wychowania został sporządzony i zapytała radnych o ewentualne uwagi i wnioski. Zebrani 
nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdziła, Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję.  
 
Ad pkt . 2. 
Przyjęcie Regulaminu pracy Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej  
w Suwałkach w kadencji 2014-2018. 
 
 Po krótkiej dyskusji członkowie Komisji przyjęli Regulamin Komisji Oświaty 
 i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach w kadencji 2014-2018, który stanowi załącznik 
nr 2 do protokołu. 
 
Ad pkt . 3. 
Wolne wnioski. 
 
Anna Ruszewska zaproponowała, Ŝeby posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania 
odbywały się w kaŜdym miesiącu, nawet jeśli nie będzie konieczności opiniowania projektów 
uchwał oraz Ŝeby projekt protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji był wysyłany drogą 
e-mailową kilka dni wcześniej przed posiedzeniem Komisji.  
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Radni zgodzili się z powyŜszymi propozycjami Przewodniczącej Komisji. 
 
Anna Ruszewska nadmieniła, Ŝe przekazała członkom Komisji projekt uchwały w sprawie 
ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych 
przy szkołach podstawowych, dla których Miasto Suwałki jest organem prowadzącym,  
który będzie opiniowany przez Komisję w styczniu 2015 r. Poprosiła Naczelnik Wydziału 
Oświaty i Wychowania o krótkie zreferowanie projektu uchwały, a członków Komisji  
o zgłoszenie uwag.  
 
Alicja Jacewicz krótko zreferowała powyŜszy projekt uchwały. Na pytanie radnego Andrzeja 
Łuczaja, czy jest jakaś forma rejonizacji przedszkoli odpowiedziała, Ŝe Rada Miejska 
podejmuje uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Miasta Suwałk, więc obwody 
obowiązują tylko w szkołach podstawowych i w gimnazjach. W związku z funkcjonowaniem 
i rozbudowywaniem licznych przedszkoli niepublicznych w naszym mieście 
najprawdopodobniej w przyszłym roku ustawowe kryteria rekrutacji do publicznych 
przedszkoli nie będą potrzebne. Ze względu na duŜą liczbę wolnych miejsc w przedszkolach 
zdecydowano m.in., Ŝe w przyszłym roku wszystkie oddziały w Przedszkolu nr 8 będą 
oddziałami integracyjnymi.  
   
Zbigniew De-Mezer zasugerował zmianę wyrazu „zaświadczenie” na „oświadczenie”  
w § 2 ust. 1 pkt. 4 i 5 omawianego projektu uchwały pod warunkiem, Ŝe nie zostaną 
naruszone przepisy prawa. Poprosił równieŜ Naczelnik Wydziału Oświaty i Wychowania  
o uaktualnienie i uporządkowanie aktów prawnych w zakresie oświaty i wychowania. 
 
Alicja Jacewicz stwierdziła, Ŝe zamiana wyrazu „zaświadczenie” na „oświadczenie”  
jest dopuszczalna i zdeklarowała się uaktualnić akty prawne w zakresie oświaty w przyszłym 
miesiącu. 
 
Zbigniew De-Mezer zaznaczył, Ŝeby pisma dotyczące Ŝłóbków, w tym projekty uchwał,  
były kierowane do Komisji Oświaty i Wychowania zgodnie z pkt. 6 lit. c Regulaminu pracy 
Komisji. 
 
Alicja Jacewicz nawiązując do pisma z dnia 12 grudnia br. pracowników śłobka Miejskiego 
w Suwałkach w sprawie ich wynagrodzenia nadmieniła, Ŝe od stycznia 2014 r. pracownicy 
Ŝłobka otrzymali 2% podwyŜkę oraz 4% kwartalną premię od wynagrodzenia zasadniczego, 
natomiast dodatkowo od lipca 2014 r. otrzymują 10% premię od wynagrodzenia 
zasadniczego.  
 Udzieliła równieŜ wyjaśnień radnej Annie Ruszewskiej na temat tego, kto określa 
priorytetowe kierunki studiów podyplomowych, które są dofinansowywane dla nauczycieli.  
 

Nie było innych głosów w dyskusji, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie.  
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodnicząca posiedzeniu  
     Komisji Oświaty i Wychowania 

     
Protokołowała:                                     Anna Ruszewska 
Katarzyna Gałazin     
  
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


